
BR-03.0012.1.4.15.2021 

Protokół Nr 54/2021 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                odbytego w dniu 15 listopada 2021 roku 

 w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.15 otworzył posiedzenie Komisji.  

Porządek posiedzenia został uzupełniony o „Informację dotyczącą branży taksówkarskiej”. 

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego na realizację zadania pn.: "Budowa nowego przebiegu drogi 

wojewódzkiej nr 774" (druk nr 2280). 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę Nr XCIV/2463/18 w sprawie 

wzajemnego honorowania biletów Komunikacji Miejskiej w Krakowie i biletów 

kolejowych  (druk nr 2297). 

3. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  realizacji inwestycji budowy ulicy 

8 Pułku Ułanów. 

4. Informacja dotyczącą branży taksówkarskiej. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Województwa Małopolskiego na realizację zadania pn.: "Budowa nowego przebiegu 

drogi wojewódzkiej nr 774" (druk nr 2280). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Ewa Bielas – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

Głos w dyskusji zabrał Grzegorz Stawowy. 

Komisja w obecności 18 członków Komisji, 18 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach   „wstrzymujących się”    pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania pn.: "Budowa nowego przebiegu drogi wojewódzkiej 

nr 774" (druk nr 2280). (Opinia Nr 155/2021  z 15 listopada    2021r.) 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniający uchwałę Nr XCIV/2463/18 w sprawie 

wzajemnego honorowania biletów Komunikacji Miejskiej w Krakowie i biletów 

kolejowych  (druk nr 2297). 

 

Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego omówił projekt uchwały. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 18 członków Komisji, 18 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”,0 głosach   „wstrzymującym się”    pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XCIV/2463/18 w sprawie wzajemnego 

honorowania biletów Komunikacji Miejskiej w Krakowie i biletów kolejowych  (druk nr 

2297). (Opinia Nr 156/2021  z 15 listopada    2021r.) 

 

Ad.3 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  realizacji inwestycji budowy ulicy 

8 Pułku Ułanów. 

 

Prezentacji na temat  realizacji inwestycji budowy ulicy 8 Pułku Ułanów dokonała Anna 

Twardowska – p.o. Zastępcy Dyrektora Zarządu Inwestycji Miejskich. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Jacek Bednarz. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta, 

oraz Anna Twardowska. 

Po zakończonej  dyskusji  Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą o przesłanie prezentacji 

dla członków komisji. 

 

Ad.4 

Informacja dotyczącą branży taksówkarskiej. 

 

Łukasz Sęk zaproponował wystąpić z wnioskiem  do Prezydenta Miasta Krakowa o poszerzenie 

składu Zespołu Roboczego ds. realizacji wniosków środowiska krakowskich taksówkarzy o 

przedstawicieli Rady Miasta Krakowa, mieszkańców  oraz o przygotowanie przez ww. Zespół 

kompleksowych zmian dotyczących taksówek w Krakowie.  

W trakcie dyskusji głos zabrali Andrzej Hawranek, Grzegorz Stawowy, Jakub Kosek, 

przedstawiciele branży taksówkarskiej oraz przedstawiciel mieszkańców. 

Wyjaśnień udzielił Maciej Nazimek – Zastępca Dyrektora Wydziału Ewidencji Pojazdów 

i Kierowców. 

Następnie Komisja w głosowaniu 19 głosami „za”, przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

przyjęła propozycję wniosku jak wyżej (Wniosek nr 4/2021 z 15 listopada 2021r.) 

 

Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 16.20 

zamknął posiedzenie. 

 

             Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                       Jacek Bednarz 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


